



Protokoll

samråd Hyresgästföreningen och Uppsalahem AB

Område: Solistvägen	Datum: 181122	Tid: 13.30
Närvarande: Sonny, Siddhi, Simon, Jean, Ronny, Torsten, Hélène, Birgitta, Nettan		

Mötesprotokollet justeras alltid av båda parter, båda parter ska vara överens om protokollets innehåll.

1. Mötet öppnas
2. Val av mötesledare och protokollförare

Mötesledare: Torsten		
Protokollförare:	Hélène	Justerare: Birgitta

3. Föregående protokoll: uppföljning och genomgång.
Bocka av punkter som utförts eller besvarats. Det som inte är klart flyttas till dagens protokoll.

<p>Notering:</p> <p>Rundvandring 11/5-18 Bostadsmöte 8/5 P-plank + bidrag till sommarblommor Förslag Grannsamverkan Gallring Kommunens planprogram Tvättstugan- styrning av tvättstugor, tider etc HGF-projekt Introduktion nyinflyttade antaget på BOK (Boinflytandekommittén) och pågående</p>
--

TA

4. Årlig rundvandring

Planera in en årlig rundvandring i området. Det gör diskussioner mer konkreta och underlättar för att hitta fler lösningar.

Planerat datum:

5. Information från Lokal hyresgästförening

Informera om aktiviteter som genomförts i området och vad som planerats.

Information:

Julmiddag 1/12 18.30

Årsmöte i slutet av feb 2019

6. Information från bostadsbolaget

Vad händer i bostadsområdet? Planerade åtgärder, aktiviteter inom bolaget med mera.

Information:

NKI

Aptus till miljöstugor - sökt budget för 2019

Mossa borttag från tak - sökt budget 2019



7. **Gemensamma aktiviteter/projekt under året.**

Utifrån vad ni berättat för varandra: kan ni samarbeta kring något? Finns det förslag på aktiviteter som ni kan genomföra tillsammans?

Gemensam aktivitet:

Projektet med att den lokala HGF:en välkomnar nyinflyttade



8. Utvecklingen av bostadsområdet:

Gå igenom punkt för punkt och diskutera om det finns något att förbättra eller utveckla. Finns det problem ni behöver arbeta med gemensamt tas det upp här.

a. Hela området, vår vision:

b. Gården (inkl. grillplatser, gemensamma uteplatser):

- Mopedhinder - svårt att få till en lösning som fungerar för fastighetsskötsel och snöplogning
- Staketbygge till gård 3-pengar är sökta
- Nya brevlådor, önskemål om låsinsats. Får felanmäla till oss om det behövs så kanske vi kan montera en insats.

c. Lekplatser:

- Tidigare önskemål: Runtchkana + sandlåda med nät Ej monterat.
- Besiktade

d. Trapphusen och entréer:

Lugnare

e. Soprummen/sophantering:

- Önskemål om Aptus
Container ofta överfull. Utomstående slänger där.





<p>f. Parkeringar:</p> <ul style="list-style-type: none">- Önskemål Byte av garagecylindrar- Mindre ljus efter belysningsprojekt på p-plats framförs till projektledare- Ska man byta ytterlampan på fasad själv efter belysningsbytet? Projektledare tillfrågas.- P-plank- fortsatt projekt av Leif C- Kort för deras gästparkering. Protectus kan kontaktas av HGF och HGF därefter köpa ett häfte med tillstånd som de kan dela ut till de boende.
<p>g. Cykelställ:</p> <p>Cykelställ står fel. HGF kontaktar oss om förslag på hur det ska stå.</p>
<p>h. Barnvagnsförvaring:</p>
<p>i. Förråd/vind/källare:</p> <p>Nedfart gård 1 källartrapp, svacka som blir hal på vintern jämnas till</p>
<p>j. Tvättstugan:</p> <ul style="list-style-type: none">- Är överlappande tider möjligt? Certego tillfrågas. Siddhi meddelas.- Önskemål om utökad tvättstugestäd. Ansvaret på städ ligger hos hyresgästerna medd. Ronny.
<p>k. Övrigt: <i>Förslag</i></p> <ul style="list-style-type: none">- Sopskåp byggs om vid varje port. Snickare kollar först och meddelar sedan kostnadsbeskrivning

Justeras:

Justeras:

Underskrift *Kristina Nilsson* Underskrift *Torsten Falk*

Namnförtydligande Klicka här för att ange text. Namnförtydligande *Torsten Falk*